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	预参加我校11月25日双选会。
Schaeffler Group China
舍弗勒集团中国

	The Schaeffler Group is a leading manufacturer of rolling bearings and linear products worldwide as well as a renowned supplier to the automotive industry. With its three strong brands – INA, FAG, and LuK – the Schaeffler Group is active in the automotive, industrial, and aerospace sectors. with business presence of more than 50 countries in the world. A total of 66,000 employees working in 80 manufacturing plants and 100 sales offices worldwide generated a sales revenue of 8.9 billion euros in the year 2007.Schaeffler Group started production in China in 1998 and has continuously extended its production and marketing network, one R&D center in Anting, Shanghai, five production bases in Taicang, Suzhou, Ningxia and fourteen sales offices nationwide.Schaeffler China has now a total of more than 4,000 employees, dedicated to offering high-quality service to Chinese customers in the long run. 

德国舍弗勒集团是全球范围内生产滚动轴承和直线运动产品的领导企业，也是汽车制造业中极负声誉的供货商之一，旗下拥有三个知名品牌-INA、FAG 和LuK。舍弗勒集团下设汽车、工业、航空航天三个事业部，业务遍及全球50多个国家，设有约80 家制造厂和100多个销售办事处，全球拥有66,000 名员工。2007年销售额约为89亿欧元。自1998年开始在中国投资生产以来，舍弗勒集团中国区逐步拓展生产与营销网络，现已拥有员工约4000 名，在上海设有安亭研发中心，在太仓、苏州、宁夏设有5 个生产基地，在北京等城市设有14个销售办事处，为向中国用户提供长期优质而便捷的服务打下了良好的基础。


